



ALSALAMBANK
السودان Sudan

Al Salaam bank – Sudan

Secretariat of the board of directors

Invitation to the 16 annual general meeting

Shareholders of alsalam bank - Sudan

The board of directors of alsalam bank – Sudan is pleased to invite the esteemed shareholders to attend the sixteen ordinary general meeting scheduled to be held, God willing, starting date consecutively starting at 10:00 am on the following day Tuesday On the date 10/03/2026 in marina hospital – port Sudan , if a quorum is not reached, the second meeting will be held on date Tuesday on the date 17/03/2026 at the same time and place mentioned.

The agenda of the ordinary general assembly:

- 1- Reviewing the board of directors ' report on the bank 's activity for the years 2019-2025.
- 2- Approve the sharia supervisory committee report regarding the bank's operations for the years 2019-2025.
- 3- Approve the external -auditors report and financial statements for the years 2019-2025.
- 4- Approval the board of directors' remuneration for managing the banks affairs for the years 2019-2025and their discharge from liability.
- 5- Approve the board of directors' recommendation regarding retained earnings for the years 2019-2025.
- 6- Review of the bank's legal advisors report for the years 2019-2025.
- 7- Authorization the of the board of directors to appoint the external auditor to audit the bank and determine their fees .
- 8- Authorization the of the board of directors to appoint the sharia supervisory board for the new term and determine their remuneration.
- 9- Election of the board of directors for the new term(2026 – 2029) .

* This announcement serves as an invitation to all shareholders to attend the meeting . shareholders and their authorized proxies are kindly requested to arrive well before the scheduled start time to complete the registration and entry procedures.

مصرف السلام – السودان

أمانة مجلس الإدارة

الدعوة للاجتماع السنوي السادس عشر للجمعية العمومية

لمساهمي مصرف السلام - السودان

يسر مجلس إدارة مصرف السلام – السودان دعوة السادة / المساهمين الكرام لحضور إجتماع الجمعية العامة العادية السادسة عشر و المقرر عقده بمشيئة الله تعالى علي التوالي بدأ من الساعة العاشرة صباحاً من يوم الثلاثاء الموافق 2026/03/10 م بفندق مارينا - بورتسودان، وفي حال عدم اكتمال النصاب فسوف يكون الإجتماع الثاني يوم الثلاثاء الموافق 2026/03/17 م في نفس الزمان والمكان المذكورين .

جدول أعمال الجمعية العامة العادية :-

- 1- الإطلاع علي تقرير مجلس الإدارة عن نشاط المصرف عن الأعوام 2019 – 2025 .
- 2- إجازة تقرير هيئة الرقابة الشرعية عن أعمال المصرف عن الأعوام 2019-2025 .
- 3- إجازة تقرير المراجع الخارجي والقوائم المالية عن الأعوام 2019-2025 .
- 4- المصادقة علي مكافأة أعضاء مجلس الإدارة عن تسيير أعمال المصرف عن الأعوام 2019-2025 م وإبراء ذمتهم .
- 5- الموافقة علي توصية مجلس الإدارة بشأن الأرباح المرحلة عن الأعوام 2019-2025 .
- 6- الإطلاع علي تقرير المستشار القانوني للمصرف عن الأعوام 2019-2025 .
- 7- تفويض مجلس الإدارة بتعيين المراجع الخارجي لمراجعة المصرف وتحديد أتعابه .
- 8- تفويض مجلس الإدارة بتعيين هيئة الرقابة الشرعية للدورة الجديدة وتحديد مكافأتهم .
- 9- إنتخاب مجلس الإدارة للدورة الجديدة (2026 م – 2029 م) .

• يعتبر هذا الإعلان بمثابة دعوة لجميع المساهمين لحضور الإجتماع ويرجي من السادة المساهمين والوكلاء المفوضين التفضل بالحضور قبل وقت كاف من الزمن المحدد لبدء أعمال الإجتماع لتكملة إجراءات التسجيل والدخول .

Secretary of the Board of Directors

By order of the board directors

info@alsalam-bank.net
www.alsalam-bank.net



P.O.Box: 139 Khartoum -Sudan
Tel: + 249 183 747 000
Fax: + 249 183 747 007
Regional Fax: +249 183 747 008

ص - ب 139 الخرطوم - جمهورية السودان
هاتف ، +249 183 747 000
فاكس دولي ، +249 183 747 007
فاكس محلي ، +249 183 747 008